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Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2021-09-01 kl. 16.30 -17.50 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Mikael Carlsson 
(NL), Lisskulla Zayane (MP), Daniel Ridnert (C),  
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Presentation av nya medarbetare  
Henrik Ahl, stabschef, och Branko Gambetta, säkerhetssamordnare, välkomnades av 
Brottsförebyggande rådet.  
 
4. Beslut om sammanträdesplan för BRÅ 2022 
Brottsförebyggande rådet beslutade om följande sammanträdesdagar år 2022: 

• Onsdag 26 januari  
• Onsdag 9 mars 
• Onsdag 27 april 
• Onsdag 25 maj 
• Onsdag 7 september 
• Onsdag 5 oktober 
• Onsdag 9 november 
• Torsdag 8 december 

 
Sammanträdet hålls vanligtvis onsdagar klockan 16.30-18.00. 
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5. Rapport från sommaren  
Anna Karlsson informerade om sommaren som varit överlag lugn i Nacka. Bland 
händelserna som sticker ut från juni till augusti fanns följande: 

• Ravefester 
• Försök till mord och grovt vapenbrott i Fisksätra.  
• Brand i Björknässkolan i en bod där man tänt eld i en papperskorg 
• Grovt rån i Sickla på hotell Tapetfabriken 
• Försök till mord alt dråp i Älta där man blev attackerad av kniv 
• Förberedelse till mord och grovt vapenbrott i Orminge. Polisen blev inkallade tack 

vare att vittnen ringde in till polisen.  
 
Samtliga var enskilda händelser.  
 
Jan Landström tillade att det varit problem vid Ektorps multiarena där ungdomar spelat 
basket långt in på nätterna. Det resulterade i att folk som störde sig på spelandet försökte 
sabotera planen för att förhindra fortsatt spelande. Det har även varit stökigt på Björknäs 
skola vid skolstarten. Något som har varit mycket positivt i sommar är en väl fungerande 
nattvandring.   
 
Frågor och diskussion 
På frågan om de insatser som kommunen gjort har visats sig göra skillnad under sommaren 
så svarar Anna Karlsson att det är svårt att visa på vad varje enskild insats gjort för skillnad 
men att hennes uppfattning är att insatserna har gjort skillnad. Angående båtstölder så har 
det inte förekommit några sådana i sommar men man förväntar sig en ökning av dem nu till 
hösten. Gällande hur det ser ut med våld i nära relationer så får polisen fortsatt in flera 
anmälningar varje vecka. 
 
6. Polisens arbete med större händelser  
Anna Karlsson informerade om polisens arbete med större händelser och presenterade bl.a. 
statistik över grövre våld.  Efter kommunstyrelsens arbetsutskott den 14 september 
kommer presentationen att bli offentlig och kommer därefter att skickas ut till 
brottsförebyggande rådets ledamöter av Josefine Bergström. 
 
7. Arbetet med EU-migranter  
Jan Landström informerade om platsen nära stadshuset där EU-migranterna tidigare 
vistades. Man har nu röjt sly och gjort den platsen fin, vilket gjorde att EU-migranterna 
flyttade vidare till en plats under Järlabron. Även platsen under Järlabron skulle behöva 
göras finare.  
Centrumägare i Orminge har uppmärksammat att det varit problem mellan två grupper av 
EU-migranter som man sett slagits. Anna Karlsson informerade att polisen jobbat mycket 
med detta sedan i maj och kan nu meddela att hon uppfattar det som löst efter kontakt med 
Thomas Björk på trafikenheten.  
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8. Förslag till Framtidsfonden Trygghet  
Mats Bohman informerade om de tre ansökningar som skickats in till Framtidsfonden: 

1. Ett drogfritt nacka för unga – Tillsammans med civilsamhället få möjlighet att göra 
normbrytande insatser genom att öka föreningslivets - och civilsamhällets resurser. 

2. Trygghetspaketet – Genom samarbete mellan Natur- och trafiknämnden och 
Brottsförebyggande rådet skapa en plattform vilken man får in synpunkter från 
medborgare kring otrygga platser i Nacka. För att sedan göra dem mindre otrygga. 

3. Väktarinsatser – Två kommunvakter kontrakteras på kommunens uppdrag för att 
kunna åka ut till olika delar i Nacka där de behövs.  

 
9. Övriga frågor 
Bertil Damberg informerade om den statliga utredningen ”Kommunernas 
brottsförebyggande arbete”. Jan Landström skickar ut en länk till brottsförebyggande rådets 
ledamöter innehållande en presentation av utredningen innan nästkommande sammanträde 
den 6 oktober.  
 
Vill man läsa hela utredningen så finns den att hitta via länken nedan: 
https://www.regeringen.se/49d3d4/contentassets/4b2d8adb90b2481c8d552e99bfdb060b/
kommuner-mot-brott-sou-202149.pdf 
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 
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